
 

Zajímavé ohlasy posádek z RZ 1 Cetno I. 

 

Tisková zpráva č. 15 

Mladá Boleslav, 2. 7. 2016 

 

Rally Bohemia má za sebou první sekci, ve které se jely rychlostní zkoušky Cetno I a 

Zlatá I. přinášíme Vám nejzajímavější ohlasy jezdců z cíle rychlostních zkoušek z Rádia 

Rally Bohemia: 

 

Václav Pech v cíli RZ 1 Cetno  (1. čas): Přežili jsme to, jedeme dál. 

Jan Kopecký v cíli RZ 1 Cetno (2. čas): Jelo se relativně dobře. Je to hodně složité, 

pořád se mění grip. Na cestě je spousta větví, ale jsme rádi, že vůbec můžeme jet. 

Jan Dohnal v cíli RZ 1 Cetno (3. čas): Odstartovalo se na studených gumách a 

brzdách, takže jsme jeli opatrně. Ale čas je dobrý. 

Roman Odložilík v cíli RZ 1 Cetno (4. čas): Je tam obrovské množství jehličí a listí, 

takže je to těžké. Byli jsme na chvíli venku, mohlo to být lepší. Doufám, že nám další 

zkouška sedne víc, já Vinec moc nemusím. (Havaroval poté na RZ2) 

Fabian Kreim v cíli RZ 1 Cetno (5. čas): I think we don´t have good tyres for this 

stage. (Myslím, že jsme pro tuto RZ neměli to správné obutí.) 

Jan Černý v cíli RZ 1 Cetno (6. čas): Bylo to těžké. Nevěděl jsem, jestli mám dobré 

gumy. Jeli jsme dlouho v omezovači, není to zkouška pro nás. 

Martin Vlček v cíli RZ 1 Cetno (7. čas): Na trati jsou složité podmínky, navíc jedeme 

s novým autem. Podle času zatím jedeme s klukama, takže spokojenost. 

Štěpán Vojtěch v cíli RZ 1 Cetno (8. čas): Nejsem si jistý, jestli máme úplně nejlepší 

pneumatiky. Ale byla to bezpečná varianta, abychom jeli v pohodě. 

Miroslav Jakeš v cíli RZ 1 Cetno (9. čas): Klouzalo to hodně, Vinec je zrádná 

zkouška. 

Karel Trněný v cíli RZ 1 Cetno (10. čas): Teď slyším nějaký špatný zvuk z auta, na 

zkoušce bylo vše v pořádku. Musím to ještě zkontrolovat. (Za cílem RZ následně 

odstoupil.) 

Vojtěch Štajf v cíli RZ 1 Cetno (12. čas): Necítím se moc dobře, nevěřím tomu. 

Začali jsme opatrněji, měl jsem problémy v jednom retardéru, na mokru si nejsem jistý, 

jak tam brzdit. (Za chybu v retardéru inkasoval 5s penalizace.) 

Martin Březík v cíli RZ 1 Cetno (14. čas, 1. v PV) : Bylo tam hodně vytahaného 

bláta z katů, v lese je hodně listí. 

Václav Kopáček v cíli RZ 1 Cetno (15. čas, 2. v PV) : Máme problémy s turbem, 

auto nám vůbec nechce jet. Musíme s tím něco udělat. 

Ondřej Bisaha v cíli RZ 1 Cetno (16. čas): Zasekl se nám plyn. Musel jsem zhasnout 

motor a znova restartovat. A pak se nám to stalo ještě jednou. Musíme zjistit, co s tím. 



 

Jaroslaw Szeja v cíli RZ 1 Cetno (22. čas, 6. v PV): Máme problémy s motorem. 

Jedeme jen na dva válce, asi něco se svíčkami. 

Filip Mareš v cíli RZ 1 Cetno (26. čas, 1. ve 2WD): Nezvolili jsme ideálně 

pneumatiky, hodně to klouzalo. Nejsem úplně spokojený.  

Ján Kundlák v cíli RZ 1 Cetno (27. čas, 2. ve 2WD) : Vložka pěkná, ale jelo by se 

mi líp, kdyby bylo sucho. Na tyto podmínky nejsme nejlíp připraveni. 

Václav Dunovský  v cíli RZ 1 Cetno (32. čas, 5. ve 2WD): Člověk nevěděl, co má 

za každou zatáčkou očekávat. My jsme bohužel hned v první zatáčce udělali hodiny a 

ztratili tak cca 10 vteřin. 

 

Tradičním generálním partnerem Rally Bohemia je automobilka ŠKODA AUTO. 

 

Rally Bohemia je na sociálních sítích k nalezení na těchto účtech: 

Facebook: www.facebook.com/rallybohemia 

Twitter: twitter.com/RallyBohemia 

Youtube: www.youtube.com/user/RallyBohemia 

Instagram: instagram.com/rallybohemia 
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e-mail: press@rallybohemia.cz 
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